



تعميم الهيئة العامة للطيران المدني  
GACA Circular

**To:** All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

**Subject:**

Entry visit visas for (Business and Tourism) purposes for citizens of Saudi Arabia and the Federative Republic of Brazil.

**الموضوع:**  
تأشيرة الدخول للزيارة بغرض (الأعمال والسياحة) للمواطنين السعوديين ومواطني جمهورية البرازيل الاتحادية.

**Reference:**

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

**المرجع:**  
١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

**Instructions:**

1. Airlines are allowed to transport citizens of Saudi and the Federative Republic of Brazil holders of multiple-entry visas for (Business and Tourism) purposes with a visa validity of (5) years and allow stays of up to (90) days in the territories of both countries.

**التعليمات:**  
١. السماح لشركات الطيران بنقل المسافرين السعوديين ومواطني جمهورية البرازيل الاتحادية، حاملي تأشيرة متعددة الدخول بغرض (الأعمال والسياحة) بصلاحية (٥) سنوات، مع إمكانية الإقامة لمدة (٩٠) يوماً في أراضي الطرفين.

2. Airlines shall take necessary precautions at the point of embarkation to ensure that persons are in possession of the documents prescribed by the States of transit and destinations for control purposes.

٢. يجب على شركات الطيران اتخاذ الاحتياطات الضرورية عند نقطة الصعود إلى الطائرة، للتأكد من حمل الأشخاص للوثائق التي تحددها دول العبور ودول المقصد لأغراض المراقبة.

3. All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia including Private Aviation, shall comply with circulars and procedures issued by GACA.

٣. التأكيد على كافة شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص بالالتزام بالتعاميم والأوامر والتعليمات التي تصدرها الهيئة العامة للطيران المدني.

**Attachment(s):** Nil.

المرفقات : لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي

Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation

علي بن محمد رجب

Ali Mohammed Rajab